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Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 591 af 25. april 2012. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte Kjær (KF).

(Alm. del).

Thor Möger Pedersen

/Carsten Vesterø

                         

Skatteudvalget 2011-12
SAU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 591
Offentligt



Side 2

Spørgsmål 591: 

Kan ministeren oplyse, hvor stor en andel af statens provenu på boafgift, som stammer fra 
personer, og hvor stor en del der stammer fra erhvervslivet, bl.a. i forbindelse med genera-
tionsskifte af virksomheder?

Svar: Der findes ingen samlede statistiske oplysninger om formuerne, der går i arv.

Det er derfor ikke muligt at opdele boafgiftsprovenuet på, hvor meget, der betales af boer, 
hvori der indgår en erhvervsvirksomhed, og hvor meget der betales af andre boer.

Det er således ikke muligt at besvare spørgsmålet.


